



Request for Proposal Amendment

Reference #: Request for Proposal NRCan-5000014243

Amendment 1 has been raised to make the following change to the request for proposal:

Delete In Annex A – Statement of Work, Section 4.1 – Conclusion, in its entirety

Replace Conclusion

- 1) Concluding remarks.

The contractor must provide an outline of the study for comment one week after the contract is awarded. This must include, at minimum, a detailed outline for each chapter. The contractor will make adjustments based on the comments and provide a revised draft no later than 10 days after comments are received. The contractor will provide another draft study no later than two weeks after receiving comments from the project authority. It must make adjustments based on the comments and provide a final draft by **May 30, 2014.**

Tasks/Activities	Deliverables	Time Schedule
Develop outline of study	Outline of study	Within 10 days after contract awarded
Develop draft of study	First draft of study	No later than two weeks after comments are received.
Revise draft of study	Second draft of study	No later than two weeks after comments are received.
Revise draft of study	Third draft of study	No later than 10 days after comments are received.
Complete study	Study on the impacts of the FQD on the EU refining industry and security of supply	May 30, 2014
Client Support	Up to three presentations and/or webinars on findings of the study	Up to one year after completion of the study at the discretion of the project authority.



Request for Proposal Amendment

Reference #: Demande de proposition NRCan-5000014243

La Modification Numéro 1 a été préparée pour faire le changement suivante à la demande de proposition:

Delete Dans Annexe A – Énoncé Des Travaux, Section 4.1 - Conclusion, dans son entièreté

Remplacer Conclusion

- 1) Les observations finales.

L'entrepreneur doit fournir un sommaire de l'étude aux fins de commentaires une semaine après l'octroi du contrat. Ce synopsis doit inclure au moins un aperçu détaillé de chaque chapitre. L'entrepreneur apportera des ajustements en fonction des commentaires et fournira une ébauche révisée au plus tard 10 jours après la réception des commentaires. L'entrepreneur fournira une autre étude provisoire aux fins de commentaires au plus tard deux semaines après la réception des commentaires émis par le chargé de projet. Il doit apporter des ajustements en fonction des commentaires et présenter une ébauche finale avant le **30 mai 2014**.

Tâches/Activités	Produits à livrer	Échéancier
Préparer un sommaire de l'étude	Sommaire de l'étude	Dans les 10 jours suivant l'octroi du contrat.
Préparer une ébauche de l'étude	Première ébauche de l'étude	Au plus tard deux semaines suivant la réception des commentaires.
Révision de l'ébauche de l'étude	Deuxième ébauche de l'étude	Au plus tard deux semaines suivant la réception des commentaires.
Révision de l'ébauche de l'étude	Troisième ébauche de l'étude	Au plus tard 10 jours suivant la réception des commentaires.
Achèvement de l'étude	Étude des impacts de la DQC sur l'industrie du raffinage et la sécurité de l'approvisionnement de l'UE	30 mai 2014
Soutien du client	Jusqu'à trois présentations et/ou webinaires sur les constatations de l'étude	Maximum d'un an suivant l'achèvement de l'étude à la discrétion du chargé de projet.